



南加州中文學校聯合會  
Southern California Council of Chinese Schools  
453 S Spring Street, Los Angeles, CA 90018  
[www.scccs.net](http://www.scccs.net)

南加州中文學校聯合會公文袁字第 28 號

日期：2014 年 2 月 28 日

**受文者：本會各會員學校校長/代表、理事、執行委員**

**主旨：請上網簽署反對加州 SCA 5 提案。**

各位校長、代表及理事、執行委員道鑒：

加州公立的高等學府，原先依照在 1996 年加州通過的 209 提案，是不可以考慮申請入學學生的族裔、性別、原始國籍等因素，而是”擇優錄取”，這種方式，對我們亞洲裔子女進入公立大學比較有利，但現在 SCA 5 提案要改變這個方式。

各位校長都是地方上有名望，具有影響力的社區人士，懇請向自己學校的老師及家長、教會的教友、佛堂的同修、公司同事、厝邊隔壁親友，充分說明 SCA 5 提案如果通過，對我們亞裔子女申請大學有很不利的影響，請大家上網簽署反對 SCA 5 提案。網址是

<http://www.change.org/petitions/california-state-assembly-vote-no-to-sca-5>

隨函謹附上聖瑪利諾中文學校白中珂校長寫的 e-mail，信的內容非常簡潔、中肯。敬請 卓參。

肅此 敬祝

教安

會長 袁璐 敬上

626-513-5052 (Cell) Email: [luluyuan@hotmail.com](mailto:luluyuan@hotmail.com)

===

Dear Family & Friends,

Please sign the petition to protect our children's right in receiving higher education in California. Please forward this to your friends.

<http://www.change.org/petitions/california-state-assembly-vote-no-to-sca-5>

To give you some background, SCA 5, authored by Sen. Ed Hernandez, D-West Covina, allows schools to use race, sex, color, ethnicity or national origin as a consideration for accepting students or hiring employees. Using such criteria currently is banned by Prop. 209, which voters passed in 1996.

SCA 5 has PASSED the senate (27:9) and is heading to the house for vote. If it passes in house, it will be voted in November by the voters and only need 50% votes to pass to become California constitution. Considering the large number of Latino voters, most likely this will pass the vote.

This will impact ALL Asian students if passes. **The admission rate of Asian students will probably be reduced to 13%, instead of the existing 36% in UC and Cal State systems.**

FYI, please check the senate's vote information below:

<http://openstates.org/ca/votes/CAV00096227/>

It is sad to learn that all YES votes came from Democratic party, including 3 Asian Democrat Senators voting against their own race for their personal political interest.

Again, please sign the petition for our children.

Best regards,

白中珂

Jongke Bair